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Side 2

Spørgsmål: 

” Ministeren bedes i forlængelse af svaret af 9. marts 2010 på alm. del - spørgsmål 254 
redegøre for, hvilke systemmæssige begrænsninger, der betyder, at det ikke er muligt at opgøre 
størrelsen på de afskrevne restancer.”

Svar: 

De systemmæssige begrænsninger, som gør, at Skatteministeriet ikke er i stand til at opgøre 
størrelsen af de afskrevne restancer, er en følge af, at det ikke er muligt i de eksisterende 
inddrivelsessystemer at udsøge hvilke restancer, der er udgået af restancemassen af andre 
årsager end ren afskrivning. Opgørelserne i de enkelte systemer vil, i de tilfælde de overho-
vedet kan laves, være præget af en sammenblanding af krav, der er udgået af restancemas-
sen på grund af eksempelvis tilbagekaldelse fra en fordringshaver, gældssanering, forældel-
se, afskrivning osv. 

Som følge af den manglende mulighed for opgørelse af rene afskrivninger med den nuvæ-
rende systemunderstøttelse har Skatteministeriet arbejdet på forbedring af det statistiske 
grundlag. Der henvises i den forbindelse til mit svar på spørgsmål 329 af 22. marts 2010 
(SAU – alm. del). 


